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1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 24. 1. 2017. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
1. Nové místo pro jednání komise 

Komise se dozvěděla o chystaném omezení provozu restaurace hotelu Opat od února 2017. 
Proto byl prozatím dohodnut přesun jednání do restaurace v hotelu Kréta (počínaje 14.3.); 
později může být místo operativně změněno. Čas 19 hodin zůstává nezměněn. 

2. Smart City - příprava podmínek pro zakázku 
Komise vypracovala podmínky pro zakázku na vytvoření koncepce pro „chytré město“ (Smart 
City) a předala je do RM. Radim Fedorovič informoval, že RM bude s tímto materiálem 
pracovat při zadávání zakázky. 

3. Život webů města 
Ladislav Čermák (pro nemoc nepřítomen) již předem zaslal členům komise informace o životě 
městských webů, jejich aktuálním stavu a vývoji. Proběhlo doladění prezentační vrstvy a 
formuláře pro vkládání akcí, aktuálně se ještě ladí vkládání fotografii a zjednodušená tisková 
podoba kalendáře. Byla spuštěna anglická verze katalogu ubytování a restaurací, dále také 
zobrazování uzavírek komunikací na titulní stránce. Nyní začne plnění německé a francouzské 
verze (překlady obsahu jsou už hotové). Vznikne také chráněná sekce pro zastupitele, která 
nahradí dosavadní technicky problemtický přístup přes Outlook Web Access. 

4. Plány pro druhou etapu webu 
Odloženo na příští jednání, je žádoucí přítomnost více členů komise, zejména Ladislava 
Čermáka. 

5. Webová verze KH listů 
Webová verze Kutnohorských listů (KHL) čelí významnému poklesu návštěvnosti (viz 
přiložený graf). Komise dospěla k tomu, že hlavními příčinami jsou: 
a) existence nových webů města, 
b) malé množství původního obsahu, 
c) nízká propagace. 

Komise doporučuje především zveřejňovat v KHL větší množství původního obsahu, 
například z událostí přímo okolo města samého a jeho orgánů (v komerčních médiích se tyt 
informace objevují až s velkým zpožděním nebo vůbec); v tomto lze spolupracovat se 
středními školami ve městě, studenti se mohou praktickou formou mnoho naučit o 



fungování města i o novinařině. 
6. Dotace z 28. výzvy IROP, aktualizace MS Office 

Ladislav Čermák krátce před jednáním komise informovat e-mailem o aktuálním stavu. 
Dokončuje se studie proveditelnosti, cca do poloviny února by měla být připravena žádost o 
dotaci. Co se týká Microsoft Office, již koncem roku 2016 bylo pořízeno 202 licencí verze 
2016, a to prostřednictvím ministerstva vnitra (za o cca 25 % nižší cenu, než jakou by město 
bylo schopno běžně získat). 

7. Různé 
Komise znovu připomíná důležitost uzavření smluv s osobami, které spravují obsah na webech 
města (včetně Kutnohorských listů) a sociálních sítích (u zaměstnanců zapracování do 
pracovních smluv), aby nemohly vznikat pochybnosti o právech k duševními vlastnictví a o 
odpovědnosti za konkrétní obsah. 

 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Návštěvnost webové verze Kutnohorských listů má následující trend (listopad 2016 nelze brát v úvahu 
– kvůli technické chybě při úpravách vkládání bannerů se část listopadových návštěv nezapočítala): 

 
4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 82/17 – zápis komise pro rozvoj IT - pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 
Zapsal:  L. Jelínek 
Vystavil:  L. Čermák 
Elektronicky ověřil: Kerner, Moravčík, Šorčík, Fedorovič 


